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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgy űlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI . törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli
választ igénylő kérdést kívánok intézni a Nemzetgazdasági Minisztériumot vezető
miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium vezetőjéhez

„Merre tart a magyar ipar?”

címmel.

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr!

Az elmúlt hónapban Miniszter Úrhoz intézett K/9754 . számú, a jelenlegivel azono s
címet viselő írásbeli kérdésemre adott „válaszát” köszönettel megkaptam . A bőséges
terjedelemben megfogalmazott, általános megállapítások szintjér ől szóló anyag leginkább egy
kormányzati propagandaszövegként értelmezhet ő a számomra, amely teljességgel nélkülözi a
konkrét tényszerű adatok, számok közlését. Megértem, hogy szeretné mindenkivel elhitetni ,
hogy a mai Magyarország állampolgárai egy tündérmese részesei, azonban ezt nem tartom
elfogadhatónak, fő leg egy írásbeli kérdésre adott válaszban nem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Az írásbeli kérdés, mint a parlamenti ellen őrzés egyik eszköze, azt a célt szolgálja ,
hogy a képviselő ellenőrizhesse a kormány, ezen belül például az Ön munkáját, az



országgyű lési munkájához kapcsolódóan felvilágosítást kérhessen, melynek keretében a
kérdést intéző képviselő joggal várhatja el az érdemi és konkrétumokat tartalmazó választ.

Tekintettel arra, hogy mint a fentiekben is leírtam, az adott válasz aligha tekinthető
érdeminek avagy kielégítőnek, kérem, engedje meg, hogy kérdéseimet ismételten feltegyem
Miniszter Úrnak, a korábbinál még érthetőbb és pontosabb formában, ezúttal részletesen
megjelölve a várt konkrétumokat.

Hogyan alakult ágazatonként a magyar ipari termelés az elmúlt 10 évben? Melyi k
ipari ágazat milyen eredményt tudott felmutatni az egyes évek során? Hol vol t
tapasztalható fellendülés és hol történt visszaesés? Ezek milyen méreteket öltöttek ?
Ezen belül hogyan változott a magyar többségi tulajdonban lévő vállalkozások
teljesítménye (meghatározhatja akár GDP-arányosan, akár más mérőszámok
alapján, csupán annyit kérek, hogy konkrét legyen), valamint az ot t
foglalkoztatottak száma?

Szíves válaszát várom, melyet előre is köszönök!

Budapest, 2013 . február 11 .

Tisztelettel ,

Jobbik
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